

**REQUEST FOR PROPOSAL 23-038**

**CITY OF MIRAMICHI  
Mobile Device Supplier and Services**

The City of Miramichi is seeking to engage Mobile Service Providers for the provision of mobile devices, voice and data services on a renewal annual contract basis for a three-year term with an option for two (2) additional years.

Specifications must be obtained from the City Clerk's Office by emailing [clerk@miramichi.org](mailto:clerk@miramichi.org).

Proposals will be received by the undersigned until 11:30 a.m., local time, October 31, 2023.

The City reserves the right to accept or reject any and all proposals and the lowest or any proposal will not necessarily be accepted.

Rhonda Ripley  
City Clerk

**APPEL D'OFFRES 23-000**

**VILLE DE MIRAMICHI  
COORDINATEUR DE L'INITIATIVE**

La ville de Miramichi cherche à engager des fournisseurs de services mobiles pour la fourniture d'appareils mobiles, de services vocaux et de services de données sur la base d'un contrat annuel renouvelé pour une durée de trois ans avec une option pour deux (2) années supplémentaires.

Les spécifications doivent être obtenues auprès du bureau du greffier municipal en envoyant un courriel à [clerk@miramichi.org](mailto:clerk@miramichi.org).

Les soumissions doivent parvenir à la soussignée au plus tard à 11 h 30, locale, 31 Octobre 2023

La Ville se réserve le droit d'accepter ou de refuser toute offre. L'offre la moins élevée ou toute offre ne sera nécessairement acceptée.

Rhonda Ripley  
secrétaire municipale